
Oświadczenie złożone 

przez senatora Sławomira Preissa 

na 55. posiedzeniu Senatu 

w dniu 6 czerwca 2014 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Bartosza Arłukowicza 

Panie Ministrze! 

Od pewnego czasu trwają prace dotyczące nowelizacji ustawy refundacyjnej. W związku z tym, Panie 

Ministrze, mam następujące pytania. 

Czy Ministerstwo Zdrowia prowadzi rozmowy, dialog z dystrybutorami leków w zakresie kondycji branży 

oraz programów oszczędnościowych? 

Czy Ministerstwo Zdrowia kontroluje sytuację polskich firm zajmujących się dystrybucją leków? 

Czy Ministerstwo Zdrowia planuje ruchy zmierzające do ochrony miejsc pracy oraz polskich przedsię-

biorstw? 

Z poważaniem 

Sławomir Preiss 

 




